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Z Á P I S N I C A 
z mimoriadneho zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ a 

komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, 
dopravy a verejného poriadku MsZ zo dňa 16.10.2019 o 17.00 hod. 

v zasadačke MsÚ Galanta 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie viedol predseda komisie finančnej a správy majetku MsZ p. Peter Závodský, 
ktorý privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie, oboznámil ich s programom a otvoril 
rokovanie. Opätovne poukázal na skutočnosť, že sa materiály na zasadnutie neexpedujú 
v dostatočnom časovom predstihu a požiadal, aby sa materiály expedovali tak, aby mali 
členovia komisie priestor na ich preštudovanie. 

Predseda finančnej komisie navrhol, aby si každá komisia kreovala svoje stanovisko 
a hlasovala osobitne. 

 
Program zasadnutia: 
1) Otvorenie 
2) Návrh VZN – zmeny a doplnky ÚPN č. 6 
3) Neogotický kaštieľ – výzva Nórske fondy a výzva MK SK 
4) Cykloboxy – výzva č. C2 Ministerstva dopravy a výstavby SR v rámci zlepšenia 

infraštruktúry cyklistickej dopravy 
5) Nájomné byty – návrh nájomnej zmluvy na pozemky mesta pre budúceho zhotoviteľa NB 
6) Návrh na VII. úpravu rozpočtu mesta 
7) Rôzne 
8) Záver 
 
Predložený program bol doplnený a upravený nasledovne: 
Bod č. 7– Zámer na zámenu pozemkom medzi mestom Galanta a Ing. Antonom Szabóom 
Bod. č. 8 – Rôzne 
 
 
K bodu č. 2: 
Návrh VZN – zmeny a doplnky ÚPN č. 6 

- predkladala: E. Vašáková 
 

V úvode Eva Vašáková oboznámila v krátkosti prítomných s predloženým materiálom 
a odovzdala slovo Ing. arch. Imrichovi Pleidelovi -  spracovateľovi ZaD ÚPN č. 6, ktorý 
prítomným bližšie predstavil spracované zmeny a doplnky č. 6 územného plánu. 
 
P. Závodský: 
- poukázal na skutočnosť, že iné sa nachádza v územnom pláne a iné sa stavia (Kolónia – 4-

bytovky) 
 
Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ: 

Komisia finančná a správy majetku MsZ odporúča MsZ schváliť predložený 
návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta, ktorým sa mení a dopĺňa záväzná 
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časť územného plánu obce – mesta Galanta a návrh zmien a doplnkov č. 6/2019 
územnoplánovacej dokumentácie. 
 
 
Stanovisko komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, dopravy 
a verejného poriadku MsZ: 
 Komisia investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, 
dopravy a verejného poriadku MsZ sa jednomyseľne stotožňuje so stanoviskom komisie 
finančnej a správy majetku MsZ. 
 
 
 
K bodu č. 3: 
Neogotický kaštieľ – výzva Nórske fondy a výzva MK SK 

- predkladali: E. Vašáková, Ing. arch. Aštary, PhDr. Mazsárová 

 
K predloženému materiálu odzneli nasledovné pripomienky: 
P. Závodský: 
- nerozumie, prečo je materiál predložený na zasadnutie finančnej komisie, finančná komisia 

nemá k čomu zaujať stanovisko 
 
Bc. Danko: 
- upozornil ohľadom čerpania financií z nórskych fondov, aby sa k tomu pristupovalo 

maximálne zodpovedne, aby nevznikli problémy 
 
PhDr. Mazsárová: 
- uviedla, že poslanci musia byť oboznámení s predloženým projektovým zámerom 
 
E.Vašáková: 
- v prípade, že bude mesto vo výzvach úspešné, bude spolufinancovanie zapracované do 

rozpočtu na rok 2020 
 
Ing. arch. Slahučka: 
- je toho názoru, že by mal byť spracovaný nejaký strategický materiál ohľadom využitia 

priestorov neogotického kaštieľa 
 
Ing. Srnka, PhD.: 
- do konca roka by mala byť predložená koncepcia využitia 
 
Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ: 

Komisia finančná a správy majetku MsZ berie na vedomie:  
� projektový zámer v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o projekt na podporu 

obnovy a revitalizácie kultúrneho dedičstva – Nórske fondy pod názvom „Galanta- 
od Haydna do Kodálya“ 

� projektový zámer v dotačnom programe „Obnovme si svoj dom“ v rámci 
programu 1.6 Komplexná rekonštrukcia národných kultúrnych pamiatok 
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s prioritou ochrany a obnovy pod názvom „Galanta – 400 ročné dedičstvo 
Esterházyovcov“ 

 
Stanovisko komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, dopravy 
a verejného poriadku MsZ: 
 Komisia investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, 
dopravy a verejného poriadku MsZ sa jednomyseľne stotožňuje so stanoviskom komisie 
finančnej a správy majetku MsZ. 
 
 
K bodu č. 4: 
Cykloboxy – výzva č. C2 Ministerstva dopravy a výstavby SR v rámci zlepšenia 
infraštruktúry cyklistickej dopravy 

- predkladala: E. Vašáková 
 
K materiálu odzneli nasledovné pripomienky: 
MVDr. Pallya: 
- poukázal na to, že projekt nie je podaný, nie je v žiadnom stave, nevidí dôvod na zaradenie 

do rozpočtu na rok 2019 
 
P. Závodský: 
- uviedol, že cyklobox na Mierovom námestí nefunguje 
- je toho názoru, že ak majú byť vytvorené cykloboxy alebo stojany, tak by mali byť prioritne 

vytvorené na železničnej a autobusovej stanici, tento projekt s tým nepočíta 
- nedáva mu zmysel financovanie z rozpočtu na rok 2019 
 
E.Vašáková: 
- cykloboxy na železničnej stanici sú v štádiu riešenia so ŽSR, v ďalšom kole by bola zaradená 

aj táto lokalita 
 
Ing. Popluhár: 
- zdieľa názor P. Závodského 
- je toho názoru, že je potrebné vytvoriť stojiská pre bicykle, ale nie tohto typu 
 
JUDr. Zelinka: 
- nefunguje cyklobox, ktorý je vytvorený, tak nevidí zmysel ďalších cykloboxov 
- dotazoval sa ohľadne parkoviska pri železničnej stanici, či sa to rieši so ŽSR, nakoľko v Šali 

a v Seredi sa to už rieši, len v Galante nie; v reportáži RTV Krea bolo povedané, že iba 
Galanta sa neozvala naspäť 

 
Ing. arch. Slahučka: 
- vníma predložený materiál, že je nekoncepčný, avšak na druhej strane to stojí mesto len 5 % 
- odporúča porovnať lokality s cyklomapou cyklistov 
 
P. Závodský: 
- nerozumie, že ak je možné vybrať akékoľvek stojisko, tak prečo sa vyberá také, čo nefunguje 
- podľa jeho informácií aj občianske združenie cyklistov (Sisa Szokolová) sú proti 
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Ing, Srnka, PhD: 
- žiadosť je potrebné podať do 31.10.2019 a je potrebné zabezpečiť spolufinancovanie 
 
P. Paška: 
- p. Szokolová nie je proti, len by dala prednosť, aby mal každý bicykel svoj uzamykací 

systém 
- takéto cykloboxy aktuálne nemáme, takáto ponuka tu nie je 
- cykloboxy budú fungovať prostredníctvom aplikácie, bude snaha mať tam aj kamerové 

systémy, aby boli monitorované 
- čo sa týka železníc – mali stavať z vlastných zdrojov obrovské parkovisko na druhej strane 

železnice, pri poslednom stretnutí so ŽSR bolo povedané, že sa to odsúva do časového 
horizontu 5 až 10 rokov; teraz by bolo zbytočné stavať parkovisko na ich pozemku 
 

Mgr. Biró: 
- dotazoval sa, či sa nedajú tie cykloboxy nejak zjednodušene používať, podľa informácií je 

potrebné prísť na MsÚ, ak chce niekto využívať cyklobox na Mierovom námestí 
 
E.Vašáková: 
- cyklobox na námestí funguje tak, že je potrebné prísť na MsÚ, ale nové cykloboxy budú 

fungovať prostredníctvom aplikácie 
 
Zs. Takáč: 
- reálne nevidí funkčnú využiteľnosť nových cykloboxov 
- je toho názoru, že k takýmto témam by mali byť prizývaní zástupcovia cyklistov, aby sa 

k tomu vyjadrili 
 
Bc. Danko: 
- odporúča, aby boli cykloboxy zabezpečené proti krádeži bicyklov 
 
Mgr. Psota: 
- zmysel cykloboxov vidí i vo využívaní ako odkladacieho priestoru 
 
Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ: 

Komisia finančná a správy majetku MsZ odporúča MsZ schváliť:  
� zapojenie sa do výzvy v rámci zlepšenia infraštruktúry cyklistickej dopravy 
� 5% spolufinancovanie osadenia 6 cykloboxov vo výške 9.673 € 

 
Finančná komisia odporúča prekonzultovať s OZ cyklistov (OZ MAS) lokalizáciu 

cykloboxov (zosúladenie umiestnenia cykloboxov s cyklistickou mapou) a technické 
prevedenie cykloboxov. Odborné a písomné stanovisko OZ MAS odporúča priložiť 
k materiálom na zasadnutie MsZ.  

Finančná komisia odporúča osadenie cykloboxov iba v prípade, že súčasťou 
prevádzkového poriadku cykloboxu bude smart phone aplikácia na užívanie tohto státia.  
 
        Za návrh: 4 členovia komisie 
        Zdržal sa: 1 člen komisie 
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Stanovisko komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, dopravy 
a verejného poriadku MsZ: 
 Komisia investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, 
dopravy a verejného poriadku MsZ sa jednomyseľne stotožňuje so stanoviskom komisie 
finančnej a správy majetku MsZ. 
 
 
K bodu č. 5: 
Nájomné byty – návrh nájomnej zmluvy na pozemky mesta pre budúceho zhotoviteľa NB 

- predkladal: Mgr. Szolga 
 
P. Závodský: 
- uviedol, že výška nájomného 1 € uvedená v bode č. 4 návrhu je v rozpore s VZN o zásadách 

hospodárenia s majetkom mesta 
 
Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ: 

Komisia finančná a správy majetku MsZ odporúča MsZ schváliť predložený 
návrh nájomnej zmluvy na výstavbu 6 bytových domov so 72 nájomnými bytmi 
a technickej vybavenosti s nasledovnou pripomienkou: 
- v bode 4 návrhu neuvádzať výšku nájomného 1 €, ale minimálnu výšku v zmysle 

VZN o zásadách hospodárenia s majetkom mesta 
 
 
Stanovisko komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, dopravy 
a verejného poriadku MsZ: 
 Komisia investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, 
dopravy a verejného poriadku MsZ sa jednomyseľne stotožňuje so stanoviskom komisie 
finančnej a správy majetku MsZ. 
 
 
K bodu č. 6: 
Návrh na VII. úpravu rozpo čtu mesta na r. 2019 

- predkladala: Ing. Katonová 
 
Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ: 

Komisia finančná a správy majetku MsZ odporúča MsZ schváliť predložený 
návrh na VII. úpravu rozpo čtu bez pripomienok v spracovanom znení.  

Finančná komisia odporúča zapracovať do úpravy rozpočtu aj presun finančných 
prostriedkov (v zmysle stanovisko komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ) a to 
z kapitoly 08.2.0.9. Ostatné kultúrne služby vo výške 2.000 € na hradenie: 
- výdavkov na kultúrne programy Vianočných trhov 2019 do výške 1.600 € 
- výdavkov na tvorivé dielne počas Vianočných trhov 2019 vo výške 400 € 
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Stanovisko komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, dopravy 
a verejného poriadku MsZ: 
 Komisia investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, 
dopravy a verejného poriadku MsZ sa jednomyseľne stotožňuje so stanoviskom komisie 
finančnej a správy majetku MsZ. 

 

 

K bodu č. 7: 
Zámer na zámenu pozemkom medzi mestom Galanta a Ing. Antonom Szabóom 

- predkladal: Mgr. Szolga 
 

Komisia finančná a správy majetku MsZ odporúča MsZ schváliť predložený zámer 
na zámenu pozemkov v celkovej výmere 10.000 m2 vo vlastníctve mesta za pozemky 
v celkovej výmere 21.887,15 m2 vo vlastníctve Ing. Antona Szabóa s pripomienkou, aby 
zámena pozemkov nemala negatívny finančný dopad na rozpočet mesta.  

 

Predsedovia komisií poďakovali prítomným za účasť na zasadnutí a ukončili zasadnutie.  

  
 
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie FaSM 
 
 Zsolt Takáč v.r. 
 predseda komisie IVŽPKPDaVP 
 
 
Zapísala: Mgr. Katarína Kluchová 


